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Zápisnica 

13.   zasadnutia  OZ v Bánovciach nad Ondavou 

konaného v pondelok 12. septembra  2024  so začiatkom o 17.00 hod.  

 

Starostka Ľudmila Ďurčáková obce Bánovce nad Ondavou v súlade s §12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolala zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej 

len ,,OZ“ ) v Bánovciach nad Ondavou, ktoré sa uskutočnilo vo štvrtok 12. 9. 2024, v kancelárii starostky 

na Obecnom úrade, Bánovce nad Ondavou 191.  

Prítomní:  

Starostka obce: Ľudmila Ďurčáková 

Poslanci: Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    

Tomáš, Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Kontrolórka obce: Mgr. Jana Paľová 

Neprítomní ( menovite) : ---- 

Starostka obce skonštatovala, že z celkového počtu poslancov OZ 7 je prítomných 7 poslancov OZ, takže 

v zmysle § 12 odst. 7 zákona o obecnom zriadení je zasadnutie OZ uznášaniaschopné. 

  

Začiatok zasadnutia: 17:03 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie OZ otvorila starostka obce. V úvode privítala prítomných poslancov a kontrolórku obce 

a v krátkosti ich oboznámila s programom OZ a podotkla, že by do programu rada doplnila jeden bod. 

Zároveň skonštatovala, že OZ je uznášania schopné. 

 

2. Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice 

 

Za  zapisovateľku poverujem: Mgr. Paľovú Janu 

 

Za overovateľov zápisnice poverujem : Horňáka Martina, Gabzdylovú Blanku 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Radovan,  Janinda Tomáš,    

        Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  91 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  12. septembra 2024 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 
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Schvaľuje:  Zapisovateľku Paľovú Janu a  za overovateľov zápisnice Horňáka Martina, Gabzdylovú 

Blanku 

 

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ  

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov s pripraveným programom zasadnutia, ktoré obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

 

PROGRAM 

1.  Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2.   Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice .  

3.  Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 

5.  Rozpočtové opatrenie číslo  7/2024 

6.  Schválenie Plánu kontrol hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 

7.  Správa z kontroly hlavného kontrolóra a stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za   

     rok 2023 

8.  Čerpanie RF - spoluúčasť na rekonštrukcii cesty na miestnom cintoríne 

9.  Vyúčtovanie ,,Čurbesu 2024“ 

10. Rôzne -  informácie o stave  projektov 

11. Diskusia  

12. Z á v e r 

  

Starostka prečítala  program zasadnutia OZ a navrhla doplniť jeden bod programu – Schválenie sadzobníka 

za krátkodobý nájom majetku obce a informácia o doplnení Sadzobníka za služby poskytovanie obcou. Tento 

bod bude bodom  10tym. Bod Rôzne bude 11tym, Diskusia 12tym a Záver 13tym bodom. O tomto o návrhu 

hlasovať.  

 

Návrh  

Uznesenie číslo  92 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  12. septembra 2024 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje: Program zasadnutia obecného zastupiteľstva, tak ako bol pozmenený resp. doplnený. 

. 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš, Maťáš   

         Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     
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4. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ.  

 

Posledné zasadnutie OZ sa uskutočnilo  19. júna 2024, na ktorom boli prijaté  uznesenia od čísla 86-90. 

Kontrolu plnenia predniesla starostka Ľudmila Ďurčáková. Konštatovala, že uznesenia z predchádzajúceho  

zasadnutia sú splnené.  

 

Návrh na: 

Uznesenie číslo  93 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  12. septembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie: kontrolu plnenia uznesení  č. 86 až 90 z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa  19. júna 2024. Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že všetky uznesenia sú splnené. 

    

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš, Maťáš  

         Ladislav, Čuhaničová Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

5. Schválenie úprava rozpočtu obce     

                                                                                                                               

Návrh na: zmenu rozpočtu prostredníctvom Rozpočtového opatrenia číslo 7/2024 ( viď príloha č. 1. a 2.     

k zápisnici) v zmysle §14, odst. 2, Zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov 

 

Predkladá: Mgr. Beáta Baková 

 

Správa k RO 7/2024 ( viď príloha č. 1. a 2.  k zápisnici) 

Starostka obce informovala o zmenách v rozpočte prostredníctvom vykonaného rozpočtového. opatrenia 

vykonaného k 31.6.2024, v zmysle  čl. 4, bod 5) Zásad hospodárenia s fin. prostriedkami obce Bánovce nad 

Ondavou č. 2/2024. V rozpočte boli vykonané  presuny finančných prostriedkov medzi jednotlivými 

funkčnými klasifikáciami, ale aj v rámci každej funkčnej klasifikácie do celkovej výšky schválenej 

uznesením č. 70 z 13. 3. 2024. Najdôležitejšou zmenou je zapojenie dotácie DPOSR a zakúpenie defibrilátora 

z tejto dotácie a nákup skrinky na defibrilátor z vlastných prostriedkov. Ďalšou významnou činnosťou 

v rozpočte je presun finančných prostriedkov z nevyčerpaných položiek rozpočtu  na kultúrne podujatie 

,,Čurbes“ a to z dôvodu prekročenia rozpočtovaných výdavkov na túto akciu. 

 

 

Návrh na: 

 

Uznesenie číslo 94 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

 zo dňa  12. septembra 2024  

 

  

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  
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Berie na vedomie: Rozpočtové opatrenie číslo  7/2024 ( viď príloha č.1 a 2  k zápisnici) 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan, Janinda Tomáš, Maťaš  

Ladislav, Čuhaničová Mária 

 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

6. Schválenie Plánu kontrol hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 

 

Predkladá: hlavná kontrolórka 

Hlavná kontrolórka v zmysle §18f, odst. b) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších 

zmien a doplnkov, predniesla Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 v Obci 

Bánovce nad Ondavou ( viď príloha č. 3 k zápisnici) 

 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  95 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  12. septembra 2024 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

 

Schvaľuje: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 v obci Bánovce nad Ondavou. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš, Maťaš    

         Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

7.  Správa z kontroly hlavného kontrolóra  a Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za 

rok 2023 

 

Predkladá: hlavná kontrolórka 

Hlavná kontrolórka v zmysle §18f, odst. d) a odst. c) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení 

neskorších zmien a doplnkov, predniesla správu z kontroly plnenia rozpočtu k 6/2024 ( viď príloha č. 4    

k zápisnici).... Po konzultácii s audítorom obce Ing. Matúšom Karasom, kontrolórka obce nepredkladá 

stanovisko k Záverečnému účtu, nakoľko obecné zastupiteľstvo Záverečný účet roka 2023 už schválilo a to 

Uznesením č 90, dňa 19.6.2024. Schválená bola už aj tvorba Rezervného fondu.   
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Návrh na 

 

Uznesenie číslo  96 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa 12. septembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

 

I. Berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o plnení rozpočtu k 6/2024 

II. Berie na vedomie informáciu o nepredložení Stanoviska k Záverečnému účtu za rok 2023 

hlavnou  kontrolórkou 

 

Hlasovanie:   

Za:   Čuhaničová Mária,  Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,     

         Maťaš Ladislav. 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

8.  Čerpanie RF - spoluúčasť na rekonštrukcii cesty na miestnom cintoríne 

 

Predkladá: Mgr. Beáta Baková 

Ako ste boli informovaní na predchádzajúcich obecných zastupiteľstvách, obec realizovala projekt pod 

názvom  ,,Rekonštrukcia cesty na miestnom cintoríne“.  Predpokladali sme, že naša spoluúčasť bude vyššia 

a to až 5000€. Avšak, teraz už vieme, presnú sumu, ktorou sa bude Obec Bánovce nad Ondavou, podieľať 

formou spoluúčasti a to 3 604,69€. Túto sumu je potrebné, v zmysle §15, odst. 2, Zákona 583/2004 Z.z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov, schváliť ako 

čerpanie Rezervného fondu.  

 

 Návrh na 

 

Uznesenie číslo  97 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa 12. septembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

 

Schvaľuje:  čerpanie Rezervného fondu v sume 3 604,69€ ako spoluúčasť k projektu ,,Rekonštrukcia cesty 

na miestnom cintoríne“ v zmysle Zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

Hlasovanie:   

Za:   Čuhaničová Mária,  Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,     

         Maťaš Ladislav. 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     
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9.  Vyúčtovanie ,,Čurbesu“ 

 

Predkladá: starostka obce  ( viď príloha č. 5) 

Výdavky na kultúrnu akciu v obci, ktorá sa konala v 29. 6. 2024 boli vo výške 5 370,33€. Aj napriek tomu, 

že sa obec snažila šetriť, ide zatiaľ najdrahší ,,Čurbes“ a to hlavne z dôvodu všeobecného zdraženia cien. 

Výdavky boli napr. za vystúpenie folklórneho súboru Jurošík, atrakcie – Historická kuchyňa, nafukovanie 

hrady, balónová a penová šou, prenájom lavičiek, ozvučenia i WC. Súčasťou akcie bolo aj podávanie guľášu 

pre občanov ako aj súťaž vo varení guľášu. Z tohto dôvodu bolo potrebné zabezpečiť nielen suroviny 

z ktorých sa varilo, ale aj materiál k jeho podávaniu (plastové taniere, lyžice, obrúsky a iné....).  

Neoddeliteľnou súčasťou každého ročníka je aj odovzdávanie cien súťažiacim vo varení guľáša, ktoré tak 

isto  zabezpečila obec a výdavky s nimi súvisiace sú vo vyššie uvedenej sume. K cenám do tomboly od 

sponzorov, prispela aj obec.  

 

Diskusia: poslanci zhodnotili, že akcia sa podarila, deťom sa páčila hlavne penová šou. 

 

 Návrh 

 

Uznesenie číslo  98 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa 12. septembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Berie na vedomie:  informácie o vyúčtovaní akcie ,,Čurbes“. 

 

Hlasovanie:   

Za:   Čuhaničová Mária,  Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,     

         Maťaš Ladislav. 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

10. Schválenie sadzobníka za krátkodobý nájom majetku obce a informácia o doplnení Sadzobníka 

za služby poskytovanie obcou 

 

Predkladá: starostka obce  ( viď príloha č. 6 a 6a) 

Sadzobník za krátkodobý nájom majetku obce sa doplnil o prenájom budovy v hodinovej sadzbe ( napr.  

v prípade volieb, alebo podujatia organizovaného iným organizátorom), a pôvodné ceny boli upravené, 

nakoľko ceny energii vzrástli. Upravené poplatky a doplnenie nastalo aj v Sadzobníku za služby 

poskytovanie obcou  ( napr. kosenie spoluobčanom obecným traktorom ) 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  99 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa 12. septembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje:  Sadzobník za krátkodobý nájom majetku obce s účinnosťou od  1. 10. 2024 

Berie na vedomie: Sadzobník za služby poskytovanie obcou s účinnosťou od 1. 10. 2024 
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Hlasovanie:   

Za:   Čuhaničová Mária,  Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,     

         Maťaš Ladislav. 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

11. Rôzne: Informovanie o prebiehajúcich projektoch 

 

Predkladá:  starostka obce  

 

A. Projekt : ,,Rekonštrukcia obecného domu v Bánovciach nad Ondavou“  

Projekt bol podaný dňa 29.4.2024 v systéme ITMS2014 pod názvom číslom: NFP401201FMV5. 

V deň zastupiteľstva bola mailom doručená žiadosť o doplnenie projektu, takže čakáme na celkový 

výsledok.  

 

B. Projekt: ,,Rekonštrukcia cesty na miestnom cintoríne“  

Finančné prostriedky boli poskytnuté v rámci výjazdového rokovania vlády v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo 28.2.2024. Obec prijala účelové finančné prostriedky vo výške 12 000€. Projekt bol 

zrealizovaný v júni 2024. Zatiaľ ešte nie je vyúčtovaný. Spoluúčasť obce bola v sume 3 604,69€, takže 

celkové výdavky na tento projekt boli vo výške 15 604,69€.  

     

C. Mikroregión Poondavie pripravilo spoločný projekt: ,,Rekonštrukcia a výmena autobusových  

zastávok“.   

    Obec Bánovce nad Ondavou sa do tohto projektu zapojila s požiadavkou na 3 autobusové         zastávky. 

Momentálne prebiehajú potrebné administratívne úkony a v prípravnej fáze je aj projektová 

dokumentácia. 

 

D. Projekt: ,, Rekonštrukciu chodníka na hlavnej ulici“   

V roku 2010 bol realizovaný projekt na výstavbu chodníka na hlavnej ulici v dĺžke cca 1 km. V tých 

miestach, kde bol priestor na výstavbu chodníka úzky , nastal zosuv a narušenie chodníka. Tieto časti 

je potrebné zrekonštruovať. Obec Bánovce nad Ondavou podala žiadosť, o potrebné finančné 

prostriedky, na Ministerstvo financií Slovenskej republiky. V deň OZ bola mailom starostke obce 

doručená informácia, že obec Bánovce nad Ondavou nebola vo vyššie uvedenom projekte úspešná.   

 

E. Triedený zber komunálneho odpadu v obci Bánovce nad Ondavou  

    Z Environmentálneho fondu bola obci Bánovce nad Ondavou,  v roku 2023 schválená dotácia vo výške 

79 754€ na Triedený zber komunálneho odpadu v Bánovciach nad Ondavou, na vybavenie 

kompostoviska a to na: zakúpenie traktora, čelného nakladača, lopaty a traktorového návesu. Všetky 

komponenty projektu sú už fyzicky v obci, avšak finančné zúčtovanie bolo nutné z dôvodu 

administratívnej chyby dodávateľa, rozdeliť do dvoch častí. Prvú časť ( traktor, čelný nakladač, lopata) 

je už vyúčtovaná a vyúčtovanie druhej časti ( traktorový náves) prebieha v tých dňoch. 

 

F. Obecný klub Bánovce nad Ondavou 

Starostka obce, informovala, že na nehnuteľnosti, (parcela č. 98/8), ktorú v obci poznáme pod názvom 

,,Obecný klub“, došlo v auguste, podľa návrhu poslancov k zmene odtoku dažďovej vody. Práca bola 

zrealizovaná, urobené boli 2 odtoky, z ktorých dažďová voda je zvedená na obecné verejné 

priestranstvo. Starostka navrhuje zvážiť možnosť vykopania trativodu, nakoľko je podľa nej potrebné 

vodu z povrchu zviesť do zeme, aby neodtekala na vedľajšie parcely. Vyzvala poslancov, aby navrhli 

aj iné možnosti, alebo riešenia, ako túto situáciu riešiť, aby nedošlo k ďalším sťažnostiam. 

 

Diskusia: poslanci súhlasia s riešením vzniknutej situácie, a navrhujú napr. vykopať pozdĺžny rigol 

(alebo dieru), ktorý sa vykope a do kamenného lôžka sa uloží flexibilná drenážna rúra. Následne sa 
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taktiež zasype riečnym štrkom. Takáto úprava, by podľa slov poslancov, by mohla plniť funkciu 

trativodu. 

 

G. Vyúčtovanie 110. výročia narodenia P. Horova  

   25. 5. 2024 bolo 110. výročie nášho rodáka a básnika P. Horova. Pri tejto príležitosti obec   

zorganizovala spomienkové stretnutie v Múzeu P. Horova. Spoluorganizátormi boli aj Matica 

Slovenska a folklórna skupina Ondavčanka. Výdavky na túto akciu boli vo výške 483,25€, z toho 200€ 

prispela Matica Slovenska.  

  

H. Defibrilátor a skrinka 

V zmysle nového §3 ods. 5 zákona o obecnom zriadení obec, ktorá má viac ako 500 obyvateľov, je 

povinná zabezpečiť, aby bol na verejne prístupnom mieste v obci dostupný aspoň jeden funkčný 

automatický externý defibrilátor.  

Nakoľko obec nemá dostatok finančných prostriedkov, tak na kúpe defibrilátora sa dohodli s 

Dobrovoľným hasičským zborom, ktorý dostal aj na tento účel dotáciu. Obec, však dokúpila na 

defibrilátor potrebnú exteriérovú skrinku. Cena skrinky bola  780 €. 

 

Diskusia: V najbližšej dobe je potrebné vykonať montáž exteriérovej skrinky v ktorej bude  

defibrilátor umiestnený. Taktiež je dôležité aj vyškoliť osobu, ktorá by daný defibrilátor vedela 

obsluhovať. Poslanci ho odporúčajú namontovať k prednému vchodu, nakoľko je tam aj kamera. 

Poslanec p. Maťaš, povedal, že by sa mala byť namontovať k prívodu elektriny, nakoľko by mala byť 

pod prúdom, lebo v zime je vyhrievaná. Taktiež navrhuje zaškoliť zamestnancov obce. Starostka 

poznamenala, že zamestnanci obce, však s týmito návrhom  nebudú súhlasiť. Poslankyňa Blanka 

Gabzdylova navrhla p. ktorá robila v knižnici p. Čuhaničovú Annu. Poslanci navrhli p. starostke, aby 

sa pokúsila osloviť osoby, ktoré majú zdravotné vzdelanie (napr. p. Magurová Eva – je záchranárka). 

  

I.  Informácia o nedávnom požiari v rodinnom dome v Bánovciach nad Ondavou   

Starostka obce informovala poslancov OZ o požiari, ktorý nastal 19.8.2024 v rodinnom dome č. 99. 

Opísala stav po požiari s tým, že oheň vznikol od sviečky, ktorá horela v detskej izbe. Informovala 

poslancov, o možnosti poškodenej rodine pomôcť, ak by chceli oni, alebo občania obce,  môžu 

materiálne i finančne. Hasiči boli pri celej akcii nápomocní, aj po uhasení požiaru.   

 

J. Zámena pozemkov 

Starostka informovala o žiadosti, ktorá bola zatiaľ iba  ústne podaná. P. Jana Kačalová, rod. Matejová, 

by rada zamenila svoj pozemok, za pozemok obecný (v rovnakej výmere), ktorý sa nachádza vedľa jej 

záhrady. Chcela vedieť, či by obecné zastupiteľstvo danú výmenu odsúhlasilo, nakoľko s predmetnou 

zámenou sú spojené finančné výdavky. Prisľúbila, že všetky správne poplatky by hradila ona. Ide 

o zámenu časti parciel, ktoré sú na LV č 398 a LV č. 1, k.u. Bánovce nad Ondavou. 

 

Vyjadrenie poslancov:  

Poslanci navrhli, aby si najprv vlastníčka zistila právne kroky vo vzťahu k ostatným vlastníkom. 

Poslanci, sa chcú ísť pozrieť na miesto a konkrétne vidieť o čo ide.  Odporúčajú vlastníčke pozemku 

získať súhlas ostatných vlastníkov, nakoľko na predmetnej parcele, ktorej sa zámena týka, sú ďalší 3 

vlastníci. 

 

11. Diskusia:  

 

Poslanci sa diskutovali a vyjadrovali sa k jednotlivým bodom priebežne. 

 

 

12. Záver:  

 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1898173&f=3
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Po vyčerpaní všetkých bodov programu p. starostka, poďakovala všetkým zúčastneným  za účasť 

a zasadnutie OZ ukončila o 19:45  hodine. 

       

Zapisovateľka: Mgr. Jana Paľová   ......................................... 

 

Overovatelia zápisnice : Horňáka Martina,  ........................................... 

 

       Gabzdylovú Blanku ........................................... 

 

 

 

 

 

         ................................................... 

Ľudmila Ďurčáková 

                                                                                                                            Starostka obce 

 

 

V Bánovciach nad Ondavou, dňa 12. 9. 2024 


